
   Sociálna komisia 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

    Košice: 29.11.2021 

    Číslo:   3161/2021/OSV/46382 

    Vybavuje: Mgr. Monika Cirner 

                         email: monika.cirner@vucke.sk 

                                      telefón: 055 – 72 68 285 

 

ZÁPISNICA 

 

z 25. online rokovania Sociálnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 25.11.2021 o 09.00 hod. 
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v  Košiciach 

zasadačka č. 310 (2. poschodie). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

3. III. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2021 

4. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2022 - 2024 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení        Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2012 o 

poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým 

školám, jazykovým školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov   

6. Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického 

samosprávneho kraja za rok 2020 

7. Rámcová obsahová  náplň  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

na I. polrok 2022 

8. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2022  

9. Aktivity ZSS DOMKO, Park mládeže 3, Košice v rámci projektov: Rozhýbme bariéry 

v nás a Most úsmevov  

10. Návrhy, podnety a požiadavky 

11. Rôzne 

12. Záver 

   

 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie PhDr. Jana Cibereová po privítaní prítomných členov 

komisie a hostí otvorila 25. online rokovanie komisie. Z celkového počtu 25 členov komisie 

je prítomných 14 členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná. 

Z 25. online rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely zhotovenia 
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zápisnice. Návrh programu rokovania komisie Vám bol zaslaný e-mailom. Teraz poprosím 

vaše pripomienky alebo doplnenia k programu. 

 

Diskusia: JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský požiadal o doplnenie bodu č. 3 s názvom – 

Informácia o postupe KSK v prípade Social.Trans n.o. Spišské Vlachy.  

 

Záver: Bol predložený návrh na doplnenie bodu č. 3 s názvom – Informácia o postupe KSK 

v prípade Social.Trans n.o. Spišské Vlachy. 

 

Predsedníčka komisie požiadala členov komisie o  hlasovanie o programe ako celku  

 

Uznesenie č. 25/2021 

Komisia schvaľuje program 25. online rokovania komisie 

 

Hlasovanie č. 1 Hlasovanie o programe ako celku s doplneným bodom číslo 3. - Informácia 

o postupe KSK v prípade Social.Trans n.o. Spišské Vlachy:  

Prítomní: 14 

 

Za: 14                                        Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

 

Predsedníčka komisie skonštatovala, že program 25. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2: 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

 

Vyjadrenie: Plnenie uznesení splnené.  

  

Diskusia:  Do diskusie sa nezapojil žiaden z prítomných 

 

Záver: Komisia berie na vedomie plnenie uznesení a požiadaviek z komisie bez pripomienok 

 

K bodu č. 3: 

Informácia o postupe KSK v prípade Social.Trans n.o. Spišské Vlachy  

 

Vyjadrenie: Tento bod bol do sociálnej komisie zaradený na základe požiadavky pána 

Ladislava Rovinského. Prizvaný bol riaditeľ Úradu KSK JUDr. Boris Bilčak.  

 

Diskusia: Ako prvý vystúpil pán JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, ktorý požiadal o aktuálne 

informácie v prípade Social.Trans n.o.  

JUDr. Boris Bilčak: S pánom Mgr. Maliňákom momentálne vedieme súdny spor, keďže 

v auguste 2021 bola z jeho strany podaná žaloba, s návrhom na vydanie platobného rozkazu. 

V čase doručovania platobného rozkazu na Úrad KSK došlo k hackerskému útoku, čo 

spôsobilo, že elektronické služby Úradu KSK boli nefunkčné. Keďže súd o tomto nemal 

vedomosť, vydaný platobný rozkaz nadobudol právoplatnosť dňa 23.10.2021. Úrad KSK sa 

o tomto platobnom rozkaze a doložke právoplatnosti dozvedel dňa 05.11.2021, načo  

okamžite reagoval. Zo strany KSK bol podaný návrh na súd, aby určil neplatnosť doručenia 

a stanovil náhradnú lehotu, na podanie odporu voči tomuto vydanému platobnému rozkazu. 

Došlo aj k zrušeniu doložky právoplatnosti. O návrhu Okresný súd Košice I. rozhodol dňa 

15.11.2021, a to, že spomínané elektronické doručenie je neúčinné. Súd zrušil doložku 

právoplatnosti. Po vydaní platobného rozkazu sa na úrade KSK uskutočnilo osobné stretnutie, 



kde riaditeľ Úradu KSK ubezpečil riaditeľa Social.Transu, že zo strany Úradu KSK je snaha 

danú záležitosť riešiť. V uvedenej veci sa čaká na verdikt príslušného súdu. 

 

Ing. Cyril Korpesio vystúpil s tým, že má vážne pochybnosti, či bol poskytnutý finančný 

príspevok dobre vypočítaný. Všetci neverejní poskytovatelia sociálnych služieb, ktorí majú 

kapacitu do 40 klientov, majú bohužiaľ veľké existenčné problémy. Apeloval, aby im bola 

poskytnutá pomoc, vo forme vyššieho finančného príspevku. 

 

Ing. Jolana Šuleková: Akým spôsobom sa budú financovať sociálne služby budúci rok?  

JUDr. Boris Bilčak odpovedal, že Úrad KSK sa intenzívne touto otázkou zaoberá. Chceme 

zohľadniť všetky aspekty, aby poskytnuté peniaze nemuseli klesať. Riešime alternatívy, aby 

bol budúci rok pre neverejných poskytovateľov úspešný, z hľadiska funkčnosti 

a poskytovania sociálnych služieb v dobrej kvalite a kvantite.  

 

JUDr. Ladislav Rovinský dodal, že je dôležité, aby sme nebudovali veľké zariadenia, naopak 

malé. Sú tam lepšie sociálne väzby a vzťahy.  

 

Uznesenie č. 26/2021  

Sociálna komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť:  

 

A) V dôsledku mimoriadnej situácie neverejných poskytovateľov sociálnych služieb 

v pôsobnosti KSK v sociálnych službách DSS, ZpB, ŠZ a KS s kapacitami do 40 

miest úpravu rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2021 v Programe 3.7 

Sociálne služby, Podprograme 3.7.2 – sociálne služby poskytované inými subjektmi 

vo výške + 300 000 € 

B) V dôsledku mimoriadnej situácie neverejných poskytovateľov sociálnych služieb 

v pôsobnosti KSK v sociálnych službách DSS, ZpB, ŠZ a KS s kapacitami do 40 

miest zapracovať do rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 

2022 v Programe 3.7 Sociálne služby, Podprograme 3.7.2 – sociálne služby 

poskytované inými subjektmi vo výške + 600 tisíc € ku prerokovanému návrhu 

rozpočtu 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 15 

 

Za: 14                                       Proti: 0                                     Zdržal sa: 1 

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

 

K bodu č. 4: 

III. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2021 

 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Kvetoslava Lipovská a Ing. Martin Sokol  

 

Diskusia:  

Ing. Cyril Korpesio: Navrhujeme, aby sa rozpočtové príjmy a výdavky navýšili o 300 000 €.   

 



Ing. Kvetoslava Lipovská: Čo sa týka zvýšenia príjmov na financovanie neverejných 

poskytovateľov, takúto možnosť nemáme. Nie je možné zvýšenie príjmov (rok 2021), ale 

presun do výdavkovej časti.  

 

Uznesenie č. 27/2021  

Sociálna komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť III. Úpravu rozpočtu 

Košického samosprávneho kraja v roku 2021, s pripomienkou, aby do výdavkovej časti 

rozpočtu došlo k presunu finančných prostriedkov vo výške  300 000 € na podporu malých 

neverejných poskytovateľov 

 

Hlasovanie č. 3  

Prítomní: 14 

 

Za:   14                                       Proti: 0                                      Zdržal sa: 0 

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 5: 

Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2022 - 2024 

 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Kvetoslava Lipovská a Ing. Martin Sokol  

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojila PhDr. Jana Cibereová s otázkou, aká je súčasná úverová 

zaťaženosť Úradu KSK, následne aj plánovaná úverová zaťaženosť na rok 2022. 

 

Ing. Kvetoslava Lipovská: Aktuálne pre tento rok je to 33 percent, na budúci plánovaných cca 

44 percent. 

 

Uznesenie č. 28/2021 

Sociálna komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať schváliť Návrh rozpočtu 

Košického samosprávneho kraja na roky 2022 – 2024, a  zároveň navýšiť rozpočet pre 

neverejných poskytovateľov o 600 tisíc € 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 14 

 

Za:   14                                        Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 6: 

Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2012 o poskytnutí 

finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, 

jazykovým školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov   

 

  

Vyjadrenie: Materiál uviedla Ing. Miroslava Seňková  

 

Diskusia: K danému materiálu neprebehla žiadna diskusia 



 

 

 

Uznesenie č. 29/2021 

Sociálna komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Všeobecne 

záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení Všeobecne 

záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2012 o poskytnutí finančných 

prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým školám a 

školským zariadeniam v znení neskorších predpisov   

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 14 

 

Za:   14                                      Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 7: 

Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja za rok 2020 

 

  

Vyjadrenie: Materiál uviedla Ing. Barbora Kováčová.   

 

Diskusia: Ing. Imrich Holečko: Je predkladaný materiál prepojený s RIÚS?  

 

Ing. Kováčová: Predkladaný materiál nemá prepojenie na RIÚS, ale ORR pripravuje nový 

materiál s prepojením na RIÚS.  

 

Uznesenie č. 30/2021 

Sociálna komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie 

Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja  za rok 2020   

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 14 

 

Za:   14                                      Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 8: 

Rámcová obsahová  náplň  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

na I. polrok 2022 

 

  

Vyjadrenie: Materiál predstavil Ing. Vladimír Pauco – tajomník komisie.  

 

Diskusia: K danému materiálu neprebehla žiadna diskusia. 

 



 

 

Uznesenie č. 31/2021 

Sociálna komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie 

Rámcovú obsahovú náplň zasadnutí  Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

na I. polrok 2022 

 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 14 

 

Za:   14                                      Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

 

K bodu č. 9: 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2022 

  

Vyjadrenie: Materiál predstavil Ing. Vladimír Pauco – tajomník komisie.  

 

Diskusia: Tajomník komisie predstavil sociálnej komisii predkladaný plán úloh na I. polrok 

2022 

 

 

Uznesenie č. 32/2021 

Sociálna komisia schvaľuje plán úloh komisie a zároveň komisia odporúča 

Zastupiteľstvu KSK predložený materiál prerokovať a schváliť 

 

 

Hlasovanie č. 8 

Prítomní: 14 

 

Za:   14                                      Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č. 10: 

Aktivity ZSS DOMKO, Park mládeže 3, Košice v rámci projektov: Rozhýbme bariéry 

v nás a Most úsmevov  

  

Vyjadrenie: Materiál predstavila Mgr. Viera Mišková a PhDr. Danica Klusková 

 

Diskusia: K tomuto bodu neprebehla žiadna diskusia. 

 

Uznesenie č. 33/2021 

Sociálna komisia berie na vedomie Informatívnu správu o aktivitách v ZZS Domko 

 

Hlasovanie č. 9 

Prítomní: 13 

 



Za:   13                                      Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

 

Záver: Návrh bol schválený 

 

 

K bodu č. 11: 

Návrhy, podnety a požiadavky 

 

K bodu č. 11 neboli vznešené žiadne návrhy, podnety a požiadavky 

 

K bodu č. 12: 

Rôzne 

 

K bodu č. 12 neprebehla žiadna diskusia  

 

 

 

K bodu č. 13: 

Záver 

Predsedníčka komisie konštatovala, že program rokovania komisie bol vyčerpaný. 

Poďakovala prítomným za účasť a uviedla, že o ďalšom rokovaní komisie budú členovia 

komisie informovaní.  

 

 

.................................................... 

Ing. Vladimír Pauco 

tajomník komisie 

...................................................... 

PhDr. Jana Cibereová 

predsedníčka komisie 

 
                                                                                                                                     

 


